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Vragen van het lid Oosenbrug (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken 
over het gebruik van «supercookies» door Vodafone (ingezonden 19 augustus 
2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vodafone gebruikt omstreden supercookies die app- en 
surfgedrag doorgeven»?1 

Vraag 2
Welke wet- of regelgeving geldt er in Nederland ten aanzien van het 
gebruiken van de in het bericht genoemde «supercookies»? 

Vraag 3
Is het gebruik van «supercookies» in Nederland toegestaan? Zo ja, waarom? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Waarom worden in de Verenigde Staten supercookies niet meer gebruikt? En 
wat zegt dat over het toestaan van het gebruik van «supercookies» in 
Nederland? 

Vraag 5
Indien het gebruik van «supercookies» in Nederland is toegestaan, welke 
beperkingen gelden daarvoor en wie houdt toezicht op het naleven daarvan? 

Vraag 6
In hoeverre kunnen telecomaanbieders die «supercookies» gebruiken 
daarmee informatie vergaren waarmee de privacy van hun klanten kan 
worden geschonden? En hoe kunnen klanten voorkomen dat er sprake is van 
dergelijke privacyschendingen? 

Vraag 7
Is het waar dat programma’s waarmee gebruikers zich tegen ongewenste 
inbreuken op hun privacy of surfgedrag willen beschermen, in het geval van 
supercookies niet werken? Zo nee, wat is er dan niet waar? 

1 http://www.nrc.nl/nieuws/2015/08/18/vodafone-gebruikt-omstreden-supercookies-op-
smartphones-gebruikers/
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Vraag 8
Deelt u de mening dat het niet aan een telecomaanbieder is om te bepalen of 
de inzet van «supercookies» «functioneel» is maar dat de klant dat moet 
kunnen bepalen en dat de klant moet kunnen bepalen of hij supercookies 
wenst te aanvaarden? Zo ja, wat gaat u doen om dit te bewerkstelligen? Zo 
nee, waarom niet?
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